## 2023銀髮族和伴侶動物健康照護國際研討會 著作權授權同意書

2023 International Conference on Senior Citizen and Companion Animal Healthcare Copyright Authorization Agreement

論文名稱 Title of Paper			
投稿「2023銀髮族和伴侶動物健康照護國際研討會」之著作			
Contribute to the book of \( \times 2023 \) International Conference on Senior Citizen and Companion			
Animal Healthcare _			
授權人保證以上著作為授權人所創作,且未侵害任何第三人之智慧財產權,並且擁有為本			
授權書之各項授權之權力,若該著作為多方合作之作品或須經第三方者同意授權,授權人			
必須已獲得與該著作所有相關者之授權許可。若主辦方因使用本著作,致遭第三人提起侵			
權之請求或訴訟,作者應即出面承受該項請求或訴訟,並聲明與主辦方無涉。授權主辦方			
將本人以上著作,不限地域、時間及次數,以紙本、光碟、網路或其它方式收錄、重製或			
發行,以提供讀者個人非營利性質為前提之線上檢索、閱覽、下載或列印。			
The licensor guarantees that the above works are created by the licensor, and that they do not infringe the intellectual property rights of any third party, and that they have the power to			
authorize all aspects of this authorization letter. If the work is a multi-party collaboration or			
requires the consent of a third party Authorization, the licensor must have obtained authorization			
from all parties related to the work. If the sponsor receives a claim or lawsuit for infringement by			
a third party due to the use of this work, the author should immediately accept the request or			
lawsuit and declare that he has nothing to do with the sponsor. Authorize the sponsor to collect,			
reproduce or distribute the above works, regardless of region, time and frequency, in paper, CD, Internet or other means, and provide readers with online retrieval, reading and downloading on			
the premise of non-profit nature or print.			
	作者Author	身分證字號	電話
	(簽名Signature)	ID Number	Phone
1			
1			
2			
2			
3			
<i>J</i>			
4			
-			

5